
Møteprotokoll 

Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Formannskapssalen 
Dato: 04.12.2023 
Tid: Kl. 16:00 

Følgende medlemmer møtte Parti 
Jarle Nilsen AP 
Ruth Mariann Hop AP 
Angela Stelander FRP 
Rune Midtun FRP 
Leiv Arne Marhaug H 
Johannes Magne Sivertsen INP 
Helge Thorheim KL 
Lillian Levik Løndalen KL 
May Synnøve Rygh KRF 
Tor Asle Grønningen SP 
Hilde Karine Slotnes SV 

Møtenotater: 
Innkalling godkjent. Saker meldt under eventuelt. Sakliste deretter godkjent. 

Møteleder foreslo følgende personer til å underskrive protokoll sammen med møteleder: 
Lillian Levik Løndalen (KL) og Jarle Nilsen (Ap) 

Forslag enstemmig vedtatt. 

Ordfører orienterte om at det på bordet er lagt ut en høring "Høyring av forslag til planprogram - 
E39 Bokn- Bømlafjorden". Saken tas opp under samlesak for referatsaker. 

Møtet startet med følgende orienteringer: 
Orientering v/brannsjef Haugaland Brann og Redning Dag Boten 
Prinsipper for eierstyring v/Næringssjef Per Velde 

Kommunedirektør redegjorde for kommuneadvokatenes habilitetsvurdering rundt spørsmål som 
ble reist i forrige formannskapsmøte knyttet til representant Nilsen (Ap) sin habilitet i sak 121/23 
"Handlingsprogram 2024-2027 med budsjett og økonomiplan". Anbefalingen fra 
kommuneadvokaten var at Nilsen (Ap) var å anse som inhabil til å behandle saken jf. fvl. § 6 (2). 



Side 2av 33 

Kommunedirektøren viste videre til at kommuneadokaten videre hadde vurderte betydning av 
Nilsen (Ap) sin inhabilitet for vedtakt i forrige formannskapsmøtet, hvor kommuneadvokaten 
konkluderer med at Nilsen (Ap) sin inhabilitet ikke kan sies å ha betydning for vedtaket jf. fvl. § 41. 

Møteslutt: 19:21. 
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel 
124/23 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 20.11.2023 
125/23 Søknad om serverings- og skjenkebevilling - Fransehagen Cafe 

Bistro 
126/23 Budsjettoppfølging drift per oktober 2023 
127/23 Overføring av ubrukte midler i 2023 til bruk i 2024 
128/23 Dekning av beløp til folkevalgte for kjøp av nettbrett/pc 
129/23 Interkommunalt Arkiv i Rogaland (IKA) IKS - Ny eierbrøk m.m. 
130/23 Kvalitets- og utviklingsmelding for Karmøyskolen 2022 - 2023 
131/23 Rullering av handlingsprogram Temaplan for idrett og fysisk 

aktivitet 2024-2027 
132/23 Revisjon av tildelingskriterier i helse og omsorgsetaten 
133/23 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - eventuelt bytte 

av navn 
134/23 Vedtak i klagesak – Turvei Veavågen – Klage på vedtak om 

ekspropriasjon 
135/23 Samlesak for referatsaker 
284/23 Stiftelsen Egill Danielsen - rekkefølgekrav - notat til 

formannskapet 
285/23 Eierskapsmeldingen - kommunens styringsprinsipper for 

eierstyring og selskapsledelse 
286/23 Høring - retningslinje for barnevernstjenestens akuttarbeid 
287/23 Høring NOU 2023: 27 Et nytt system for kvalitetsutvikling - for 

elevenes læring og trivsel 
136/23 Samlesak for spørsmål 
137/23 Kommuneplanens arealdel 2023-2032 - etablering av politisk 

arbeidsutvalg 
138/23 Etterbruk av kommunale bygg - 2023 
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124/23 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 20.11.2023 

1. Oversendelsessak under sak 106/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026 – Gaard (FrP) 
Under sak 106/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026 i kommunestyret 20.11.2023 fremmet Gaard 
(Frp) følgende oversendelsesforslag til formannskapet: 

Frp foreslå at det utarbeides et kapittel om integrering ved neste revisjon og at man 
vurderer en "innvandringspris" etter gitte kriterier. (pengebeløp). 

Oversendelsesforslaget fremsatt av Gaard (FrP) ble oversendt formannskapet. 

2. Oversendelsessak under sak 106/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026 – Gaard (FrP) 
Under sak 106/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026 i kommunestyret 20.11.2023 fremmet Gaard 
(Frp) følgende oversendelsesforslag til formannskapet: 

Matutdeling drives av frivillige og veldedige organisasjoner, grunnet dyrtid og stagnasjon ser 
vi familier og enkeltpersoner som ikke har råd til å feire jul. Vi vil be formannskapet se på om 
Karmøy kommune har ekstra midler til dette formålet i disse krevende tider. Innstilling 
enstemmig vedtatt. 

Oversendelsesforslaget fremsatt av Gaard (FrP) ble oversendt formannskapet. 

3. Oversendelsessak under sak 112/23 Samlesak for spørsmål – Hult (Sp) 
Under sak 112/23 Samlesak for spørsmål i kommunestyret 20.11.2023 fremmet Hult (Sp) følgende 
forespørsel som av ordfører ble oversendt formannskapet: 

1. Administrasjonen utarbeider sak om samlokalisering av blålysetater i forbindelse med ny 
brannstasjon på Veasletta. Det skal innlemmes legevakt, ambulansetjeneste og andre 

naturlig tilhørende tjenester. 
2. Dagens avtale med kjøp av legevakttjenester fra Haugesund videreføres med det 

området 
som er i dag. 
3. KAD senger (kommunale akutte døgnplasser) legges i samme bygg og frigir 5 

sykehjemsplasser på Norheim. 
4. Veavågen legesenter inviteres til samlokalisering med legevakt for synergieffekter og et 
større fagmiljø 
5. Administrasjonen tar kontakt med Politiets fellestjenester for å høre om det er interesse å 
være leietaker i et felles bygg for brann, legevakt og ambulanse på Veasletta. Det er av stor 
viktighet at disse spørsmålene blir avklart før prosjektering starter på ny brannstasjon 

Ordfører oversendte forespørselen fra Hult (Sp) til formannskapet. 

4. Oversendelsessak under sak 112/23 Samlesak for spørsmål – Thorheim (KL) 
Under sak 112/23 Samlesak for spørsmål i kommunestyret 20.11.2023 fremmet Thorheim (KL) 
følgende forespørsel som ble oversendt formannskapet: 

Karmøy kommune er stor eier av eiendom, og en del av eiendomsmassen som kommunen 
eier, er det ikke lenger behov for til bruk i kommunen. All eiendomsmasse som er vurdert og 
ikke funnet annen bruk for må fortløpende identifiseres i en protokoll og fremlegges til 
beslutning om avhending i det åpne markedet. All eiendomsmasse som ikke skal ha videre 
bruk i kommunen, og som blir stående, påfører kommunen unødvendige kostnader i form av 
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strømutgifter, forsikringer, vakthold, nødvendig vedlikehold osv. 

Forslag til vedtak: 
Kommunestyret ber kommunedirektøren om en oppdatert liste over eiendommer som det 
ikke er funnet fremtidig bruk for i Karmøy kommune sin organisasjon, og fremlegger denne i 
en sak for avhendingsvedtak for de eiendommene som er klarert. Kommunestyret 

forutsetter 
at all eiendomsmasse som skal avhendes, skal kunngjøres til salgs i det åpne markedet. 
Kommunedirektør viste til at den saken vil komme til behandling i neste 

kommunestyremøte. 

Oversendelsesforslaget oversendes formannskapet. 

5. Oversendelsessak under sak 112/23 Samlesak for spørsmål Thorheim (KL) 
Under sak 112/23 Samlesak for spørsmål i kommunestyret 20.11.2023 fremmet Thorheim (KL) 
følgende forespørsel som ble oversendt formannskapet: 

I egen kommunestyresak vedr Kommunalt engasjement i Boligbygging, jfr sak 128/16, 
behandlet den 19.12.2016, fattet kommunestyret følgende vedtak: 

1. Karmøy kommunestyre viser til rådmannens saksutredning og finner ikke grunnlag for økt 
kommunalt engasjement for tilrettelegging av arealer til boligbygging. 

2. Kommunestyret legger til grunn at kommunens framtidige rolle innen boligbygging har 
hovedfokus på å legge rammer for tett samhandling med private utbyggerinteresser. 
Formålet skal være å etablere en rasjonell utbygging i samsvar med kommunestyrets 
vedtatte arealplaner. 

3. Gjenværende kommunalt eide boligarealer byggemodnes og selges i tråd med etablert 
praksis. Kommunestyret ber om å få seg forelagt en samlet arealoversikt, en plan for 
prioritert byggemodning og et forslag til prisfastsettelse av gjenværende kommunale 
boligarealer. 

Vedtaket i kommunestyret ble gjort som et prinsippvedtak, og vedtaket innebærer at 
engasjementet fra kommunens side i å tilrettelegge for, og bygge ut boligfelt i kommunal 
regi har gått ned til et minimum. 

Siden dette vedtaket ble gjort er det kommet mange henvendelser fra innbyggere og andre 
som ønsker å kjøpe kommunal tomt av Karmøy kommune der kjøperne står fritt med hensyn 
til hvem de ønsker skal bygge hus for dem som har tenkt å bygge eget hus. 

Tiden bør nå være moden for å revitalisere den aktiviteten kommunen hadde når en både 
var tilrettelegger med å kjøpe opp tomter, forestå regulering og byggemodning av tomt 
inkludert vei, vann og avløp, samt å forestå salg av tomtene. 

Forslag til vedtak: Kommunestyret ber kommunedirektøren om en sak vedrørende 
kommunalt engasjement i boligbygging. 

Oversendelsesforslaget oversendes formannskapet. 
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04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 

1. Oversendelsessak under sak 106/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026 – Gaard (FrP) 
Under sak 106/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026 i kommunestyret 20.11.2023 fremmet Gaard 
(Frp) følgende oversendelsesforslag til formannskapet: 

Frp foreslå at det utarbeides et kapittel om integrering ved neste revisjon og at man vurderer 
en "innvandringspris" etter gitte kriterier. (pengebeløp). 

Oversendelsesforslaget fremsatt av Gaard (FrP) ble oversendt formannskapet. 

Marhaug (H) foreslo: 
Saken oversendes administrasjonen for vurdering ved videre arbeid med planen. 

Forslaget fremsatt av Marhaug (H) enstemmig vedtatt. 

2. Oversendelsessak under sak 106/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026 – Gaard (FrP) 
Under sak 106/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026 i kommunestyret 20.11.2023 fremmet Gaard 
(Frp) følgende oversendelsesforslag til formannskapet: 

Matutdeling drives av frivillige og veldedige organisasjoner, grunnet dyrtid og stagnasjon ser 
vi familier og enkeltpersoner som ikke har råd til å feire jul. Vi vil be formannskapet se på om 
Karmøy kommune har ekstra midler til dette formålet i disse krevende tider. Innstilling 
enstemmig vedtatt. 

Oversendelsesforslaget fremsatt av Gaard (FrP) ble oversendt formannskapet. 

Rygh (KrF) foreslo: 
De restrende kr. 30 000 som er på formannskapets disposisjonspost tildeles Blå Kors. 

Forslaget fremsatt av Rygh (KrF) enstemmig vedtatt. 

3. Oversendelsessak under sak 112/23 Samlesak for spørsmål – Hult (Sp) 
Under sak 112/23 Samlesak for spørsmål i kommunestyret 20.11.2023 fremmet Hult (Sp) følgende 
forespørsel som av ordfører ble oversendt formannskapet: 

1. Administrasjonen utarbeider sak om samlokalisering av blålysetater i forbindelse med ny 
brannstasjon på Veasletta. Det skal innlemmes legevakt, ambulansetjeneste og andre 

naturlig tilhørende tjenester. 
2. Dagens avtale med kjøp av legevakttjenester fra Haugesund videreføres med det 

området 
som er i dag. 
3. KAD senger (kommunale akutte døgnplasser) legges i samme bygg og frigir 5 

sykehjemsplasser på Norheim. 
4. Veavågen legesenter inviteres til samlokalisering med legevakt for synergieffekter og et 
større fagmiljø 
5. Administrasjonen tar kontakt med Politiets fellestjenester for å høre om det er interesse å 
være leietaker i et felles bygg for brann, legevakt og ambulanse på Veasletta. Det er av stor 
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viktighet at disse spørsmålene blir avklart før prosjektering starter på ny brannstasjon 

Ordfører oversendte forespørselen fra Hult (Sp) til formannskapet. 

Marhaug (H) foreslo: 
Forslaget innarbeides ifm. sak som følger opp verbalpunktene i budsjettforslaget. 

Forslaget enstemmig vedtatt. 

4. Oversendelsessak under sak 112/23 Samlesak for spørsmål – Thorheim (KL) 
Under sak 112/23 Samlesak for spørsmål i kommunestyret 20.11.2023 fremmet Thorheim (KL) 
følgende forespørsel som ble oversendt formannskapet: 

Karmøy kommune er stor eier av eiendom, og en del av eiendomsmassen som kommunen 
eier, er det ikke lenger behov for til bruk i kommunen. All eiendomsmasse som er vurdert og 
ikke funnet annen bruk for må fortløpende identifiseres i en protokoll og fremlegges til 
beslutning om avhending i det åpne markedet. All eiendomsmasse som ikke skal ha videre 
bruk i kommunen, og som blir stående, påfører kommunen unødvendige kostnader i form av 
strømutgifter, forsikringer, vakthold, nødvendig vedlikehold osv. 

Forslag til vedtak: 
Kommunestyret ber kommunedirektøren om en oppdatert liste over eiendommer som det 
ikke er funnet fremtidig bruk for i Karmøy kommune sin organisasjon, og fremlegger denne i 
en sak for avhendingsvedtak for de eiendommene som er klarert. Kommunestyret forutsetter 
at all eiendomsmasse som skal avhendes, skal kunngjøres til salgs i det åpne markedet. 
Kommunedirektør viste til at den saken vil komme til behandling i neste 

kommunestyremøte. 

Oversendelsesforslaget oversendes formannskapet. 

Marhaug (H) viste til sak som er ettersendt til dagens møte - sak 138/23 "Etterbruk av kommunale 
eiendommer" som svarer ut oversendelsesforslaget. 

Oversendelsesforslaget deretter tatt til etterretning. 

5. Oversendelsessak under sak 112/23 Samlesak for spørsmål Thorheim (KL) 
Under sak 112/23 Samlesak for spørsmål i kommunestyret 20.11.2023 fremmet Thorheim (KL) 
følgende forespørsel som ble oversendt formannskapet: 

I egen kommunestyresak vedr Kommunalt engasjement i Boligbygging, jfr sak 128/16, 
behandlet den 19.12.2016, fattet kommunestyret følgende vedtak: 

1. Karmøy kommunestyre viser til rådmannens saksutredning og finner ikke grunnlag for økt 
kommunalt engasjement for tilrettelegging av arealer til boligbygging. 

2. Kommunestyret legger til grunn at kommunens framtidige rolle innen boligbygging har 
hovedfokus på å legge rammer for tett samhandling med private utbyggerinteresser. 
Formålet skal være å etablere en rasjonell utbygging i samsvar med kommunestyrets 
vedtatte arealplaner. 

3. Gjenværende kommunalt eide boligarealer byggemodnes og selges i tråd med etablert 
praksis. Kommunestyret ber om å få seg forelagt en samlet arealoversikt, en plan for 
prioritert byggemodning og et forslag til prisfastsettelse av gjenværende kommunale 
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boligarealer. 

Vedtaket i kommunestyret ble gjort som et prinsippvedtak, og vedtaket innebærer at 
engasjementet fra kommunens side i å tilrettelegge for, og bygge ut boligfelt i kommunal 
regi har gått ned til et minimum. 

Siden dette vedtaket ble gjort er det kommet mange henvendelser fra innbyggere og andre 
som ønsker å kjøpe kommunal tomt av Karmøy kommune der kjøperne står fritt med hensyn 
til hvem de ønsker skal bygge hus for dem som har tenkt å bygge eget hus. 

Tiden bør nå være moden for å revitalisere den aktiviteten kommunen hadde når en både var 
tilrettelegger med å kjøpe opp tomter, forestå regulering og byggemodning av tomt inkludert 
vei, vann og avløp, samt å forestå salg av tomtene. 

Forslag til vedtak: Kommunestyret ber kommunedirektøren om en sak vedrørende 
kommunalt engasjement i boligbygging. 

Oversendelsesforslaget oversendes formannskapet. 

Marhaug (H) gav ordet til kommunedirektør som viste til at dette er et rent politisk spørsmål. 
Formannskapet ble enig om at man overlater det til de enkelte politiske paritene om man ønske 
råfremme saker på dette området. 

Oversendelsesforslaget ble tatt til etterretning. 

FSK- 124/23 Vedtak: 

1. Oversendelsessak under sak 106/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026 – Gaard (FrP) 
Under sak 106/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026 i kommunestyret 20.11.2023 fremmet Gaard 
(Frp) følgende oversendelsesforslag til formannskapet: 

Frp foreslå at det utarbeides et kapittel om integrering ved neste revisjon og at man vurderer 
en "innvandringspris" etter gitte kriterier. (pengebeløp). 

Oversendelsesforslaget fremsatt av Gaard (FrP) ble oversendt formannskapet. 

Marhaug (H) foreslo: 
Saken oversendes administrasjonen for vurdering ved videre arbeid med planen. 

Forslaget fremsatt av Marhaug (H) enstemmig vedtatt. 

2. Oversendelsessak under sak 106/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026 – Gaard (FrP) 
Under sak 106/23 Temaplan for frivillighet 2023-2026 i kommunestyret 20.11.2023 fremmet Gaard 
(Frp) følgende oversendelsesforslag til formannskapet: 

Matutdeling drives av frivillige og veldedige organisasjoner, grunnet dyrtid og stagnasjon ser 
vi familier og enkeltpersoner som ikke har råd til å feire jul. Vi vil be formannskapet se på om 
Karmøy kommune har ekstra midler til dette formålet i disse krevende tider. Innstilling 
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enstemmig vedtatt. 

Oversendelsesforslaget fremsatt av Gaard (FrP) ble oversendt formannskapet. 

Rygh (KrF) foreslo: 
De restrende kr. 30 000 som er på formannskapets disposisjonspost tildeles Blå Kors. 

Forslaget fremsatt av Rygh (KrF) enstemmig vedtatt. 

3. Oversendelsessak under sak 112/23 Samlesak for spørsmål – Hult (Sp) 
Under sak 112/23 Samlesak for spørsmål i kommunestyret 20.11.2023 fremmet Hult (Sp) følgende 
forespørsel som av ordfører ble oversendt formannskapet: 

1. Administrasjonen utarbeider sak om samlokalisering av blålysetater i forbindelse med ny 
brannstasjon på Veasletta. Det skal innlemmes legevakt, ambulansetjeneste og andre 

naturlig tilhørende tjenester. 
2. Dagens avtale med kjøp av legevakttjenester fra Haugesund videreføres med det 

området 
som er i dag. 
3. KAD senger (kommunale akutte døgnplasser) legges i samme bygg og frigir 5 

sykehjemsplasser på Norheim. 
4. Veavågen legesenter inviteres til samlokalisering med legevakt for synergieffekter og et 
større fagmiljø 
5. Administrasjonen tar kontakt med Politiets fellestjenester for å høre om det er interesse å 
være leietaker i et felles bygg for brann, legevakt og ambulanse på Veasletta. Det er av stor 
viktighet at disse spørsmålene blir avklart før prosjektering starter på ny brannstasjon 

Ordfører oversendte forespørselen fra Hult (Sp) til formannskapet. 

Marhaug (H) foreslo: 
Forslaget innarbeides ifm. sak som følger opp verbalpunktene i budsjettforslaget. 

Forslaget enstemmig vedtatt. 

4. Oversendelsessak under sak 112/23 Samlesak for spørsmål – Thorheim (KL) 
Under sak 112/23 Samlesak for spørsmål i kommunestyret 20.11.2023 fremmet Thorheim (KL) 
følgende forespørsel som ble oversendt formannskapet: 

Karmøy kommune er stor eier av eiendom, og en del av eiendomsmassen som kommunen 
eier, er det ikke lenger behov for til bruk i kommunen. All eiendomsmasse som er vurdert og 
ikke funnet annen bruk for må fortløpende identifiseres i en protokoll og fremlegges til 
beslutning om avhending i det åpne markedet. All eiendomsmasse som ikke skal ha videre 
bruk i kommunen, og som blir stående, påfører kommunen unødvendige kostnader i form av 
strømutgifter, forsikringer, vakthold, nødvendig vedlikehold osv. 

Forslag til vedtak: 
Kommunestyret ber kommunedirektøren om en oppdatert liste over eiendommer som det 
ikke er funnet fremtidig bruk for i Karmøy kommune sin organisasjon, og fremlegger denne i 
en sak for avhendingsvedtak for de eiendommene som er klarert. Kommunestyret forutsetter 
at all eiendomsmasse som skal avhendes, skal kunngjøres til salgs i det åpne markedet. 
Kommunedirektør viste til at den saken vil komme til behandling i neste 

kommunestyremøte. 
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Oversendelsesforslaget oversendes formannskapet. 

Marhaug (H) viste til sak som er ettersendt til dagens møte - sak 138/23 "Etterbruk av kommunale 
eiendommer" som svarer ut oversendelsesforslaget. 

Oversendelsesforslaget deretter tatt til etterretning. 

5. Oversendelsessak under sak 112/23 Samlesak for spørsmål Thorheim (KL) 
Under sak 112/23 Samlesak for spørsmål i kommunestyret 20.11.2023 fremmet Thorheim (KL) 
følgende forespørsel som ble oversendt formannskapet: 

I egen kommunestyresak vedr Kommunalt engasjement i Boligbygging, jfr sak 128/16, 
behandlet den 19.12.2016, fattet kommunestyret følgende vedtak: 

1. Karmøy kommunestyre viser til rådmannens saksutredning og finner ikke grunnlag for økt 
kommunalt engasjement for tilrettelegging av arealer til boligbygging. 

2. Kommunestyret legger til grunn at kommunens framtidige rolle innen boligbygging har 
hovedfokus på å legge rammer for tett samhandling med private utbyggerinteresser. 
Formålet skal være å etablere en rasjonell utbygging i samsvar med kommunestyrets 
vedtatte arealplaner. 

3. Gjenværende kommunalt eide boligarealer byggemodnes og selges i tråd med etablert 
praksis. Kommunestyret ber om å få seg forelagt en samlet arealoversikt, en plan for 
prioritert byggemodning og et forslag til prisfastsettelse av gjenværende kommunale 
boligarealer. 

Vedtaket i kommunestyret ble gjort som et prinsippvedtak, og vedtaket innebærer at 
engasjementet fra kommunens side i å tilrettelegge for, og bygge ut boligfelt i kommunal 
regi har gått ned til et minimum. 

Siden dette vedtaket ble gjort er det kommet mange henvendelser fra innbyggere og andre 
som ønsker å kjøpe kommunal tomt av Karmøy kommune der kjøperne står fritt med hensyn 
til hvem de ønsker skal bygge hus for dem som har tenkt å bygge eget hus. 

Tiden bør nå være moden for å revitalisere den aktiviteten kommunen hadde når en både var 
tilrettelegger med å kjøpe opp tomter, forestå regulering og byggemodning av tomt inkludert 
vei, vann og avløp, samt å forestå salg av tomtene. 

Forslag til vedtak: Kommunestyret ber kommunedirektøren om en sak vedrørende 
kommunalt engasjement i boligbygging. 

Oversendelsesforslaget oversendes formannskapet. 

Marhaug (H) gav ordet til kommunedirektør som viste til at dette er et rent politisk spørsmål. 
Formannskapet ble enig om at man overlater det til de enkelte politiske paritene om man ønske 
råfremme saker på dette området. 

Oversendelsesforslaget ble tatt til etterretning. 
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125/23 Søknad om serverings- og skjenkebevilling - Fransehagen Cafe Bistro 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
1. Karmøy formannskap viser til at bevillingen må utøves i henhold til serveringsloven, 

alkoholloven, alkoholforskriften og Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer 
2020 -2024. 

2. Formannskapet innvilger serveringsbevilling i henhold til serveringsloven og alminnelig 
skjenkebevilling i henhold til alkohollovens kap. 4, kommunale skjenkebevillinger og 
Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer i resterende del av bevillingsperioden 
som opphører 30.06.2024 slik: 

Skjenkested: Fransehagen Cafe Bistro, Visnesvegen 387, Avaldsnes 
Bevillingssøker/org.nr.: Oxeburger AS / 916700431 
Eier/godkjent styrer: Ross Padraic Callaghan, 07.04.1964 
Godkjent stedfortreder: Marianne Skeie-Callaghan, 24.10.1970. 

Det innvilges alminnelig skjenkebevilling i gr. 1 - 3 (alkoholholdig drikk som inneholder 
mellom 2,5 og 60 volumprosent alkohol). Skjenketider i henhold til punkt M) i de 
alkoholpolitiske retningslinjene bl.a. med skjenkestart i gr. 1 + 2 (øl og vin) fra kl. 12.00 daglig 
og i gr. 3 (brennevin) fra kl. 13.00 daglig. Nasjonale føringer kan medføre endringer. 

Bevillingen gjelder inne i restauranten Fransehagen Cafe Bistro, Visnesvegen 387, 4262 
Avaldsnes. Under forutsetning av tilstrekkelig vakthold innvilges også uteservering på 
avskjermet/inngjerdet uteområdet i tilknytning til hovedinngangen. Markert på tegning som 
«Inngjerdet uteservering for restaurant, ca. 44 m2». 

Av kontrollhensyn avslås søknaden om skjenking på uteserveringsområdet som på vedlagte 
tegning er markert som «Uteservering, ca. 150 m2». 

3. Serverings- og skjenkebevillingen er knyttet til lokalet. Lokalet må til enhver tid være 
godkjent til formålet av bygningsmyndigheter, brannvesenet og Mattilsynet og krav fra 
disse må etterkommes. Eventuelle endringer av lokalene må alltid forhåndsgodkjennes i 
form av søknad til kommunen. 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg helse og omsorg- 29.11.2023- 025/23 

1. Karmøy formannskap viser til at bevillingen må utøves i henhold til serveringsloven, 
alkoholloven, alkoholforskriften og Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer 
2020 -2024. 

2. Formannskapet innvilger serveringsbevilling i henhold til serveringsloven og alminnelig 
skjenkebevilling i henhold til alkohollovens kap. 4, kommunale skjenkebevillinger og 
Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer i resterende del av bevillingsperioden 
som opphører 30.06.2024 slik: 
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Skjenkested: Fransehagen Cafe Bistro, Visnesvegen 387, Avaldsnes 
Bevillingssøker/org.nr.: Oxeburger AS / 916700431 
Eier/godkjent styrer: Ross Padraic Callaghan, 07.04.1964 
Godkjent stedfortreder: Marianne Skeie-Callaghan, 24.10.1970. 

Det innvilges alminnelig skjenkebevilling i gr. 1 - 3 (alkoholholdig drikk som inneholder 
mellom 2,5 og 60 volumprosent alkohol). Skjenketider i henhold til punkt M) i de 
alkoholpolitiske retningslinjene bl.a. med skjenkestart i gr. 1 + 2 (øl og vin) fra kl. 12.00 daglig 
og i gr. 3 (brennevin) fra kl. 13.00 daglig. Nasjonale føringer kan medføre endringer. 

Bevillingen gjelder inne i restauranten Fransehagen Cafe Bistro, Visnesvegen 387, 4262 
Avaldsnes. Under forutsetning av tilstrekkelig vakthold innvilges også uteservering på 
avskjermet/inngjerdet uteområdet i tilknytning til hovedinngangen. Markert på tegning som 
«Inngjerdet uteservering for restaurant, ca. 44 m2». 

Av kontrollhensyn avslås søknaden om skjenking på uteserveringsområdet som på vedlagte 
tegning er markert som «Uteservering, ca. 150 m2». 

3. Serverings- og skjenkebevillingen er knyttet til lokalet. Lokalet må til enhver tid være 
godkjent til formålet av bygningsmyndigheter, brannvesenet og Mattilsynet og krav fra 
disse må etterkommes. Eventuelle endringer av lokalene må alltid forhåndsgodkjennes i 
form av søknad til kommunen. 

29.11.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 

Behandling 
Innstilling vedtatt med 8 stemmer mot 1 stemme (KrF 1). 

HHO- 025/23 Vedtak: 

1. Karmøy formannskap viser til at bevillingen må utøves i henhold til serveringsloven, 
alkoholloven, alkoholforskriften og Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer 
2020 -2024. 

2. Formannskapet innvilger serveringsbevilling i henhold til serveringsloven og alminnelig 
skjenkebevilling i henhold til alkohollovens kap. 4, kommunale skjenkebevillinger og 
Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer i resterende del av bevillingsperioden 
som opphører 30.06.2024 slik: 

Skjenkested: Fransehagen Cafe Bistro, Visnesvegen 387, Avaldsnes 
Bevillingssøker/org.nr.: Oxeburger AS / 916700431 
Eier/godkjent styrer: Ross Padraic Callaghan, 07.04.1964 
Godkjent stedfortreder: Marianne Skeie-Callaghan, 24.10.1970. 

Det innvilges alminnelig skjenkebevilling i gr. 1 - 3 (alkoholholdig drikk som inneholder 
mellom 2,5 og 60 volumprosent alkohol). Skjenketider i henhold til punkt M) i de 
alkoholpolitiske retningslinjene bl.a. med skjenkestart i gr. 1 + 2 (øl og vin) fra kl. 12.00 daglig 
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og i gr. 3 (brennevin) fra kl. 13.00 daglig. Nasjonale føringer kan medføre endringer. 

Bevillingen gjelder inne i restauranten Fransehagen Cafe Bistro, Visnesvegen 387, 4262 
Avaldsnes. Under forutsetning av tilstrekkelig vakthold innvilges også uteservering på 
avskjermet/inngjerdet uteområdet i tilknytning til hovedinngangen. Markert på tegning som 
«Inngjerdet uteservering for restaurant, ca. 44 m2». 

Av kontrollhensyn avslås søknaden om skjenking på uteserveringsområdet som på vedlagte 
tegning er markert som «Uteservering, ca. 150 m2». 

3. Serverings- og skjenkebevillingen er knyttet til lokalet. Lokalet må til enhver tid være 
godkjent til formålet av bygningsmyndigheter, brannvesenet og Mattilsynet og krav fra 
disse må etterkommes. Eventuelle endringer av lokalene må alltid forhåndsgodkjennes i 
form av søknad til kommunen. 

04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

FSK- 125/23 Vedtak: 

1. Karmøy formannskap viser til at bevillingen må utøves i henhold til serveringsloven, 
alkoholloven, alkoholforskriften og Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer 
2020 -2024. 

2. Formannskapet innvilger serveringsbevilling i henhold til serveringsloven og alminnelig 
skjenkebevilling i henhold til alkohollovens kap. 4, kommunale skjenkebevillinger og 
Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer i resterende del av bevillingsperioden 
som opphører 30.06.2024 slik: 

Skjenkested: Fransehagen Cafe Bistro, Visnesvegen 387, Avaldsnes 
Bevillingssøker/org.nr.: Oxeburger AS / 916700431 
Eier/godkjent styrer: Ross Padraic Callaghan, 07.04.1964 
Godkjent stedfortreder: Marianne Skeie-Callaghan, 24.10.1970. 

Det innvilges alminnelig skjenkebevilling i gr. 1 - 3 (alkoholholdig drikk som inneholder 
mellom 2,5 og 60 volumprosent alkohol). Skjenketider i henhold til punkt M) i de 
alkoholpolitiske retningslinjene bl.a. med skjenkestart i gr. 1 + 2 (øl og vin) fra kl. 12.00 daglig 
og i gr. 3 (brennevin) fra kl. 13.00 daglig. Nasjonale føringer kan medføre endringer. 

Bevillingen gjelder inne i restauranten Fransehagen Cafe Bistro, Visnesvegen 387, 4262 
Avaldsnes. Under forutsetning av tilstrekkelig vakthold innvilges også uteservering på 
avskjermet/inngjerdet uteområdet i tilknytning til hovedinngangen. Markert på tegning som 
«Inngjerdet uteservering for restaurant, ca. 44 m2». 

Av kontrollhensyn avslås søknaden om skjenking på uteserveringsområdet som på vedlagte 
tegning er markert som «Uteservering, ca. 150 m2». 
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3. Serverings- og skjenkebevillingen er knyttet til lokalet. Lokalet må til enhver tid være 
godkjent til formålet av bygningsmyndigheter, brannvesenet og Mattilsynet og krav fra 
disse må etterkommes. Eventuelle endringer av lokalene må alltid forhåndsgodkjennes i 
form av søknad til kommunen. 

126/23 Budsjettoppfølging drift per oktober 2023 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
1. Karmøy formannskap tar vedlagte budsjettoppfølging per oktober til orientering. 

04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

FSK- 126/23 Vedtak: 

1. Karmøy formannskap tar vedlagte budsjettoppfølging per oktober til orientering. 

127/23 Overføring av ubrukte midler i 2023 til bruk i 2024 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Karmøy kommune godkjenner kommunedirektørens innstilling i framlagte spesifiserte 
søknad om overføring av ubrukte driftsmidler fra 2023 til 2024. Det forutsettes 
budsjettdekning ved regnskapsavslutningen for 2023, og at midlene registreres som 
budsjettreguleringsposter i 2024. 

2. Eventuelle ubrukte midler og bevilgninger som blir gitt i kommunestyret 11.12.2023 
overføres til 2024 dersom de ikke blir benyttes innen årets utgang. 

3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å prioritere rekkefølgen ved strykning av ubrukte 
midler. 
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04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 
Thorheim (KL) ba om orientering om Europan i et senere møte. 

Innstilling enstemmig vedtatt. 

FSK- 127/23 Vedtak: 

1. Karmøy kommune godkjenner kommunedirektørens innstilling i framlagte spesifiserte 
søknad om overføring av ubrukte driftsmidler fra 2023 til 2024. Det forutsettes 
budsjettdekning ved regnskapsavslutningen for 2023, og at midlene registreres som 
budsjettreguleringsposter i 2024. 

2. Eventuelle ubrukte midler og bevilgninger som blir gitt i kommunestyret 11.12.2023 
overføres til 2024 dersom de ikke blir benyttes innen årets utgang. 

3. Kommunedirektøren gis fullmakt til å prioritere rekkefølgen ved strykning av ubrukte 
midler. 

128/23 Dekning av beløp til folkevalgte for kjøp av nettbrett/pc 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Faste representanter i kommunestyret, kontrollutvalg, hovedutvalg, og råd for mennesker med 
nedsatt funksjonsevne og eldreråd får dekket inntil kr.7000 for innkjøp av nettbrett eller pc etter 
eget ønske. For representanter som av dokumenterte helsemessige årsaker har behov for 
tilrettelagt iPad gis det rom for å utvide beløpet etter avtale med ordfører. 

2. Faste medlemmer av ungdomsrådet får låne iPad som benyttes for tiden man er valgt inn i 
ungdomsrådet. 

3. Kommunestyret bevilger 600 000 kroner til å dekke økte kostnader med kjøp av nettbrett/PC til 
folkevalgte. I bevilgningsoversikt drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 1. ledd, gjøres 
følgende endringer: 

Korrigert sum bevilgninger drift, netto økes med 600 000 kroner og Bruk av disposisjonsfond økes 
med -600 000 kroner. 

I sum bevilgninger drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 2. ledd, gjøres følgende 
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endringer: 
Rammen for tjenesteområde 1 Administrasjon økes med 600 000 kroner. 

4. Kostnadsdekningen innarbeides i «Forskrift om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder, 
Karmøy kommune, Rogaland» ved neste revidering. 

04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 
Marhaug (H) foreslo nytt tilleggspunkt: 
Ubrukte midler som er avsatt til formålet i inneværende budsjettår overføres til neste år. 

Innstilling, med tilleggsforslag fremsatt av Marhaug (H) enstemmig vedtatt. 

FSK- 128/23 Vedtak: 

1. Faste representanter i kommunestyret, kontrollutvalg, hovedutvalg, og råd for mennesker med 
nedsatt funksjonsevne og eldreråd får dekket inntil kr.7000 for innkjøp av nettbrett eller pc etter 
eget ønske. For representanter som av dokumenterte helsemessige årsaker har behov for 
tilrettelagt iPad gis det rom for å utvide beløpet etter avtale med ordfører. 

2. Faste medlemmer av ungdomsrådet får låne iPad som benyttes for tiden man er valgt inn i 
ungdomsrådet. 

3. Kommunestyret bevilger 600 000 kroner til å dekke økte kostnader med kjøp av nettbrett/PC til 
folkevalgte. I bevilgningsoversikt drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 1. ledd, gjøres 
følgende endringer: 

Korrigert sum bevilgninger drift, netto økes med 600 000 kroner og Bruk av disposisjonsfond økes 
med -600 000 kroner. 

I sum bevilgninger drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 2. ledd, gjøres følgende 
endringer: 
Rammen for tjenesteområde 1 Administrasjon økes med 600 000 kroner. 

4. Kostnadsdekningen innarbeides i «Forskrift om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder, 
Karmøy kommune, Rogaland» ved neste revidering. 

5. Ubrukte midler som er avsatt til formålet i inneværende budsjettår overføres til neste år. 

129/23 Interkommunalt Arkiv i Rogaland (IKA) IKS - Ny eierbrøk m.m. 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
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Forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre godkjenner oppdaterte eierbrøk og 

kostnadsfordelingsmodell for IKA IKS, slik det fremkommer av denne saken. 
2. 

Karmøy kommunestyre godkjenner oppdatering av selskapsavtalens §5 og 14.3, slik 
det fremgår av sakens vedlegg 2. 

3. Ajourført selskapsavtalen ihht punkt 2 ovenfor gis virkning fra og med ny 
valgperiode 2023-2027, og budsjettåret 2024. 

04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

FSK- 129/23 Vedtak: 

Forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre godkjenner oppdaterte eierbrøk og 

kostnadsfordelingsmodell for IKA IKS, slik det fremkommer av denne saken. 
2. 

Karmøy kommunestyre godkjenner oppdatering av selskapsavtalens §5 og 14.3, slik 
det fremgår av sakens vedlegg 2. 

3. Ajourført selskapsavtalen ihht punkt 2 ovenfor gis virkning fra og med ny 
valgperiode 2023-2027, og budsjettåret 2024. 

130/23 Kvalitets- og utviklingsmelding for Karmøyskolen 2022 - 2023 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar Karmøyskolen 2022-2023 Kvalitets- og utviklingsmelding til orientering. 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur- 29.11.2023- 032/23 
1. Karmøy kommunestyre tar Karmøyskolen 2022-2023 Kvalitets- og utviklingsmelding til 
orientering. 

2. Karmøy kommunestyre ber kommunedirektøren evaluere ordninga med 60 minuttars timar i 
Karmøyskulen. Evalueringa skal leggjast fram for hovudutval oppvekst og kultur i løpet av våren 
2024. 

28.11.2023 Karmøy ungdomsråd 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 
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KUR- 023/23 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre tar Karmøyskolen 2022-2023 Kvalitets- og utviklingsmelding til orientering. 

29.11.2023 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

Behandling 
Forslag til vedtak, foreslått av Kristian Mateo Norheim, Rødt 
1. Karmøy kommunestyre tar Karmøyskolen 2022-2023 Kvalitets- og utviklingsmelding til 
orientering. 

2. Karmøy kommunestyre ber kommunedirektøren evaluere ordninga med 60 minuttars timar i 
Karmøyskulen. Evalueringa skal leggjast fram for hovudutval oppvekst og kultur i løpet av våren 
2024. 

Norheims (Rødt) forslag vedtatt med 7 stemmer mot 2 stemmer (KrF, H) for kommunedirektørens 
forslag. 

HOK- 032/23 Vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre tar Karmøyskolen 2022-2023 Kvalitets- og utviklingsmelding til 
orientering. 

2. Karmøy kommunestyre ber kommunedirektøren evaluere ordninga med 60 minuttars timar i 
Karmøyskulen. Evalueringa skal leggjast fram for hovudutval oppvekst og kultur i løpet av våren 
2024. 

04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

FSK- 130/23 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar Karmøyskolen 2022-2023 Kvalitets- og utviklingsmelding til orientering. 

131/23 Rullering av handlingsprogram Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 
2024-2027 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar kommunedirektørens forslag til rullering av handlingsprogram 
Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2024-2024 
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Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg teknisk og miljø- 17.10.2023- 085/23 
Karmøy kommunestyre vedtar kommunedirektørens forslag til rullering av handlingsprogram 
Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2024-2024 

Vedtak som innstilling fra Karmøy ungdomsråd- 01.11.2023- 019/23 
Ungdomsrådet støtter tiltak 1 og 2 i prioriteringslisten, men ønsker at man i planen skal prioritere 
tiltak som treffer breiest mulig i form av aktivitere som alle kan ha glede av uavhengig av 
sosioøkonomisk bakgrunn. Ungdomsrådet stiller derfor spørsmål ved prioriteringen av ridebane 
som prioriteringstiltak nr. 3. 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur- 29.11.2023- 031/23 
Karmøy kommunestyre vedtar kommunedirektørens forslag til rullering av handlingsprogram 
Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2024-2024 

17.10.2023 Hovedutvalg teknisk og miljø 

Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 

HTM- 085/23 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar kommunedirektørens forslag til rullering av handlingsprogram 
Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2024-2024 

31.10.2023 Eldrerådet 

Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig kommunedirektørens innstilling. 

ELD- 029/23 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar kommunedirektørens forslag til rullering av handlingsprogram 
Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2024-2024. 

31.10.2023 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Behandling 
Fellesforslag fra råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne framsatt av Stangeland: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter kommunedirektørens forslag til rullering av 
handlingsprogram Temaplan for idrett og fysisk aktivitet. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne mener at ved søknad om spillemidler for nye anlegg 
og anlegg til rehabilitering bør det medtas et kapittel om eksempelvis solcelleanlegg og/eller led- 
belysning. Dette er både et virkemiddel til å unngå lysforstyrrelser og et strømbesparende tiltak. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne forutsetter at universell utforming ivaretas i alle 
anlegg. 
Cederløv foreslo: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ønsker at ved utarbeidelse og befaring av løypen til 
discgolf at to medlemmer fra rådet får mulighet til å delta. Dette for å identifisere eventuelle 
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handlingsrom for å lage discgolf-løypen tilgjengelig for flere, også for de med nedsatt 
funksjonsevne. 
Rådet ber om at leder Line Vatland utpeker en eller to representanter som deltar på befaring i 
forbindelse med discgolf i Bjørgene. 
Vatland foreslo: 
Kjell Inge Bringedal og Barbro Helgesen utpekes til å delta på befaringer i forbindelse med discgolf i 
Bjørgene. 

Fellesforslaget og forslagene fra Cederløv og Vatland enstemmig vedtatt. 

RFM- 029/23 Vedtak: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter kommunedirektørens forslag til rullering av 
handlingsprogram Temaplan for idrett og fysisk aktivitet. 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne mener at ved søknad om spillemidler for nye anlegg 
og anlegg til rehabilitering bør det medtas et kapittel om eksempelvis solcelleanlegg og/eller led- 
belysning. Dette er både et virkemiddel til å unngå lysforstyrrelser og et strømbesparende tiltak. 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne forutsetter at universell utforming ivaretas i alle 
anlegg. 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ønsker at ved utarbeidelse og befaring av løypen til 
discgolf at to medlemmer fra rådet får mulighet til å delta. Dette for å identifisere eventuelle 
handlingsrom for å lage discgolf-løypen tilgjengelig for flere, også for de med nedsatt 
funksjonsevne. 

Kjell Inge Bringedal og Barbro Helgesen utpekes til å delta på befaringer i forbindelse med discgolf i 
Bjørgene. 

01.11.2023 Karmøy ungdomsråd 

Behandling 
August Haarr Rogde foreslo: 
Ungdomsrådet støtter tiltak 1 og 2 i prioriteringslisten, men ønsker at man i planen skal prioritere 
tiltak som treffer breiest mulig i form av aktivitere som alle kan ha glede av uavhengig av 
sosioøkonomisk bakgrunn.Ungdomsrådet stiller derfor spørsmål ved prioriteringen av ridebane 
som prioriteringstiltak nr. 3. 

KUR- 019/23 Vedtak: 
Ungdomsrådet støtter tiltak 1 og 2 i prioriteringslisten, men ønsker at man i planen skal prioritere 
tiltak som treffer breiest mulig i form av aktivitere som alle kan ha glede av uavhengig av 
sosioøkonomisk bakgrunn. Ungdomsrådet stiller derfor spørsmål ved prioriteringen av ridebane 
som prioriteringstiltak nr. 3. 
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29.11.2023 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

Behandling 
Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 

HOK- 031/23 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar kommunedirektørens forslag til rullering av handlingsprogram 
Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2024-2024 

04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 
Nilsen (Ap) stilte spørsmål ved om det er mulig å søke om midler til å sette opp en til dagsturhytte. 
Spørsmålet fra Nilsen (Ap) svares ut i et senere møte. 

Innstilling enstemmig vedtatt. 

FSK- 131/23 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar kommunedirektørens forslag til rullering av handlingsprogram 
Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2024-2024 

132/23 Revisjon av tildelingskriterier i helse og omsorgsetaten 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte retningslinjer for tildeling av helse-og omsorgstjenester. 

Det planlegges for ny revisjon i løpet av neste kommunestyreperiode. 

2. Prinsippet «barnets beste» er tydeliggjort og tas hensyn til i handlinger og avgjørelser som berører 
barn. 

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet- 28.11.2023- 033/23 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte retningslinjer for tildeling av helse-og omsorgstjenester. 

Det planlegges for ny revisjon i løpet av neste kommunestyreperiode. 

2. Prinsippet «barnets beste» er tydeliggjort og tas hensyn til i handlinger og avgjørelser som berører 
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barn. 

Vedtak som innstilling fra Karmøy ungdomsråd- 28.11.2023- 026/23 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte retningslinjer for tildeling av helse-og omsorgstjenester. 

Det planlegges for ny revisjon i løpet av neste kommunestyreperiode. 

2. Prinsippet «barnets beste» er tydeliggjort og tas hensyn til i handlinger og avgjørelser som 
berører barn. 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg helse og omsorg- 29.11.2023- 026/23 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte retningslinjer for tildeling av helse-og omsorgstjenester, men 
med følgende nytt tilleggspunkt: 
Kritisk syke barn (alvorlig med mulig dødlig utgang iløpet av kort tid) 
Kritisk syke barn skal ha prioritet med hensyn til a) saksbehandlingstid b) tilstrekkelige resurser c) 
Vedtaks lengden skal ikke være til belastning for familien, eventuelt endring i tilstand etter 
legeattest fra spesialisthelsetjenesten. 

Det planlegges for ny revisjon i løpet av neste kommunestyreperiode. 

2. Prinsippet «barnets beste» er tydeliggjort og tas hensyn til i handlinger og avgjørelser som 
berører barn. 

28.11.2023 Eldrerådet 

Behandling 
Leder av bestillerkontoret Torunn Ellingsen orienterte og svarte på spørsmål. 
Eldrerådet støtter enstemmig kommunedirektørens forslag til vedtak. 

ELD- 033/23 Vedtak: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
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1. Kommunestyret vedtar vedlagte retningslinjer for tildeling av helse-og omsorgstjenester. 

Det planlegges for ny revisjon i løpet av neste kommunestyreperiode. 

2. Prinsippet «barnets beste» er tydeliggjort og tas hensyn til i handlinger og avgjørelser som berører 
barn. 

28.11.2023 Karmøy ungdomsråd 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

KUR- 026/23 Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte retningslinjer for tildeling av helse-og omsorgstjenester. 

Det planlegges for ny revisjon i løpet av neste kommunestyreperiode. 

2. Prinsippet «barnets beste» er tydeliggjort og tas hensyn til i handlinger og avgjørelser som 
berører barn. 

28.11.2023 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne (RMF) 28.11.23, foreslått av Line Vatland, Høyre 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte retningslinjer for tildeling av helse-og omsorgstjenester. 

Det planlegges for ny revisjon i løpet av neste kommunestyreperiode. 

2. Prinsippet «barnets beste» er tydeliggjort og tas hensyn til i handlinger og avgjørelser 
som berører barn. 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter kommunedirektørens forslag, men ber om 
en gjennomgang av Bestillerkontorets prosedyrer ifh likeverdig saksbehandling. 
Opplevelse av å måtte kjempe selv med støtte fra spesialisthelsetjenesten og andre spesialister. 
Man må være ressursterk for å komme igjennom for at brukerene skal få de rettighetene de har 
krav på. 

Å forstå hva man har rett på kan være vanskelig. Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
stiller spørsmål til om brukernes rettigheter kommer godt nok frem i denne veilederen? Vi foreslår 
at kommunen utarbeider en digitalisert veileder/rettighetskalkulator. Få opplysninger - Dette har 
du krav på? (CRPD kommunale veileder s. 5). 
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RFM- 037/23 Vedtak: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter kommunedirektørens forslag, men ber om 
en gjennomgang av Bestillerkontorets prosedyrer ifh likeverdig saksbehandling. 
Opplevelse av å måtte kjempe selv med støtte fra spesialisthelsetjenesten og andre spesialister. 
Man må være ressursterk for å komme igjennom for at brukerene skal få de rettighetene de har 
krav på. 

Å forstå hva man har rett på kan være vanskelig. Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
stiller spørsmål til om brukernes rettigheter kommer godt nok frem i denne veilederen? Vi foreslår 
at kommunen utarbeider en digitalisert veileder/rettighetskalkulator. Få opplysninger - Dette har 
du krav på? (CRPD kommunale veileder s. 5). 

29.11.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 

Behandling 
nytt punkt -Kritisk syke barn (alvorlig med mulig dødlig utgang iløpet av kort tid), foreslått av Tor 
Kristian Gaard, HøyreFremskrittspartiet 
Kritisk syke barn skal ha prioritet med hensyn til a) saksbehandlingstid b) tilstrekkelige resurser c) 
Vedtaks lengden skal ikke være til belastning for familien, eventuelt endring i tilstand etter 
legeattest fra spesialisthelsetjenesten. 

Sandra Risdal 
Linda Moen 
Tor Kristian Gaard 
FrP 

Gaard (FrP) fremmet forslag følgede forslag til nytt punkt på vegne av FrP: 
Kritisk syke barn (alvorlig med mulig dødlig utgang iløpet av kort tid) 
Kritisk syke barn skal ha prioritet med hensyn til a) saksbehandlingstid b) tilstrekkelige resurser c) 
Vedtaks lengden skal ikke være til belastning for familien, eventuelt endring i tilstand etter 
legeattest fra spesialisthelsetjenesten. 
Innstilling med nytt tilleggsforslag fremsatt av Gaard (FrP) enstemmig vedtatt. 

HHO- 026/23 Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte retningslinjer for tildeling av helse-og omsorgstjenester, men 
med følgende nytt tilleggspunkt: 
Kritisk syke barn (alvorlig med mulig dødlig utgang iløpet av kort tid) 
Kritisk syke barn skal ha prioritet med hensyn til a) saksbehandlingstid b) tilstrekkelige resurser c) 
Vedtaks lengden skal ikke være til belastning for familien, eventuelt endring i tilstand etter 
legeattest fra spesialisthelsetjenesten. 
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Det planlegges for ny revisjon i løpet av neste kommunestyreperiode. 

2. Prinsippet «barnets beste» er tydeliggjort og tas hensyn til i handlinger og avgjørelser som 
berører barn. 

04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 

Levik Løndalen (KL) fremmet følgende tilleggspunkt til punktet "Barn - en særlig sårbar gruppe": 
Ved tildeling av tiltak i familier med alvorlig sykdom skal en påse at barn som pårørende blir 
ivaretatt. 

Innstilling enstemmig vedtatt. 

Tilleggsforslaget fremsatt av Levik Løndalen (KL) vedtatt med 7 stemmer mot 4 stemmer (Ap 2, SV 
1, Sp 1) 

FSK- 132/23 Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar vedlagte retningslinjer for tildeling av helse-og omsorgstjenester, med 
følgende tilleggspunkt til punktet "Barn - en særlig sårbar gruppe": 
Ved tildeling av tiltak i familier med alvorlig sykdom skal en påse at barn som pårørende blir 
ivaretatt. 

Det planlegges for ny revisjon i løpet av neste kommunestyreperiode. 

2. Prinsippet «barnets beste» er tydeliggjort og tas hensyn til i handlinger og avgjørelser som 
berører barn. 
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133/23 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - eventuelt bytte av 
navn 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar at råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne bytter navn til 
råd for mennesker med funksjonsvariasjon. 

Navneendringen iverksettes fra 01.01.2024. 

Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne- 28.11.2023- 034/23 
Karmøy kommunestyre vedtar at råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne bytter navn til 

Råd for personer med funksjonsvariasjoner (i tråd med CRPD - en veileder for kommunale råd s. 
4). 

Navneendringen iverksettes fra 01.01.2024. 

28.11.2023 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Behandling 
Vatland og Hugvik Myge foreslo følgende endring: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ber om at forslag til vedtak endres til "Råd for 
personer med fuksjonsvariasjoner" (i tråd med CRPD - en veileder for kommunale råd s. 4). 

Fellesforslaget enstemmig vedtatt. 

RFM- 034/23 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar at råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne bytter navn til 

Råd for personer med funksjonsvariasjoner (i tråd med CRPD - en veileder for kommunale råd s. 
4). 

Navneendringen iverksettes fra 01.01.2024. 

04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

FSK- 133/23 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar at råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne bytter navn til 
råd for mennesker med funksjonsvariasjon. 
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Navneendringen iverksettes fra 01.01.2024. 

134/23 Vedtak i klagesak – Turvei Veavågen – Klage på vedtak om 
ekspropriasjon 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Kommunestyret finner ikke grunn til å ta klagen fra Mark Christensen til følge. Vedtak om 
ekspropriasjon for Turvei Veavågen opprettholdes. 

Saken oversendes til Statsforvalteren i Rogaland for klagebehandling. 

04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 
Innstillingen vedtatt med 9 stemmer mot 2 stemmer (Frp 2). 

FSK- 134/23 Vedtak: 

Kommunestyret finner ikke grunn til å ta klagen fra Mark Christensen til følge. Vedtak om 
ekspropriasjon for Turvei Veavågen opprettholdes. 

Saken oversendes til Statsforvalteren i Rogaland for klagebehandling. 

135/23 Samlesak for referatsaker 

04.12.2023 Formannskapet 

284/23 Stiftelsen Egill Danielsen - rekkefølgekrav - notat til formannskapet 
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04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 

Thorheim (KL) ba om at referatsaken ble tatt opp som sak jf. kommuneloven § 11-3. 
Referatsaken ble enstemmig tatt opp som sak. 

Thorheim (KL) fremmet følgende forslag: 
Formannskapet ber Kommunedirektøren invitere representanter for Egil Danielsen Stiftelse (eier av 
Danielsen Ungdomsskole) for å gå gjennom deres kostnader med pålagte rekkefølgetiltak ved 
skoleutbyggingen og vurdere i fellesskap hvorvidt det er grunnlag for å komme frem til en 
kostnadsdeling i denne sammenheng. Formannskapet ber om at det evt opptas reelle diskusjoner 
mellom Karmøy kommune og Danielsen ungdomsskole om en kostnadsdeling, der en legger 
«forholdsmessighetsprinsippet» til grunn, slik det også følger av PBL §17-3. 

Formannskapet ber videre Kommunedirektøren vurdere på nytt krav om å kjøpe kommunal grunn 
for å opparbeide kommunal vei som skal tilbakeføres kommunen etter opparbeiding. 

Forslaget fremsatt av Thorheim (KL) enstemmig vedtatt. 

FSK- 284/23 Vedtak: 
Formannskapet ber Kommunedirektøren invitere representanter for Egil Danielsen Stiftelse (eier 
av Danielsen Ungdomsskole) for å gå gjennom deres kostnader med pålagte rekkefølgetiltak ved 
skoleutbyggingen og vurdere i fellesskap hvorvidt det er grunnlag for å komme frem til en 
kostnadsdeling i denne sammenheng. Formannskapet ber om at det evt opptas reelle diskusjoner 
mellom Karmøy kommune og Danielsen ungdomsskole om en kostnadsdeling, der en legger 
«forholdsmessighetsprinsippet» til grunn, slik det også følger av PBL §17-3. 

Formannskapet ber videre Kommunedirektøren vurdere på nytt krav om å kjøpe kommunal grunn 
for å opparbeide kommunal vei som skal tilbakeføres kommunen etter opparbeiding. 

285/23 Eierskapsmeldingen - kommunens styringsprinsipper for eierstyring 
og selskapsledelse 

04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 
Tatt til etterretning. 

FSK- 285/23 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 
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286/23 Høring - retningslinje for barnevernstjenestens akuttarbeid 

04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 
Til etterretning. 

FSK- 286/23 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

287/23 Høring NOU 2023: 27 Et nytt system for kvalitetsutvikling - for 
elevenes læring og trivsel 

04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 
Til etterretning. 

FSK- 287/23 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

136/23 Samlesak for spørsmål 

04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 

137/23 Kommuneplanens arealdel 2023-2032 - etablering av politisk 
arbeidsutvalg 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 



Side 30av 33 

1. Formannskapet viser til vedtak i sak 105/23 i møte 13.11.2023 - forslag til planprogram 
legges ut til offentlig ettersyn og det varsles oppstart av planarbeid for kommuneplanens 
arealdel 2023-2032. 

2. Formannskapet fungerer som politisk utvalg for planprosessen. 
3. Det oppnevnes et politisk arbeidsutvalg fra formannskapet til de forestående planprosessene 

som skal lede frem til en ny versjon av kommuneplanens arealdel. Utvalget består av 
følgende medlemmer: 

· nn 
· nn 
· nn 
· nn 
· nn 

Vararepresentanter 
· nn 
· nn 

1. Arbeidsutvalget er et underutvalg av formannskapet uten formell vedtaksmyndighet. 
2. Utvalget rapporterer jevnlig til formannskapet om status, framdrift og aktuelle 

problemstillinger som ønskes avklart. Det forutsettes at det etableres et åpent og tett 
samarbeid mellom utvalget og administrasjonen. 

27.11.2023 Formannskapet 

Behandling 
Helge Thorheim, Gruppeleder Karmøylista, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista 
I Kommunelovens Kapittel 5. Kommunal organisering (Folkevalgte organer), er det bl.a. nedfelt 
følgende i §5-6 vedr myndighet til å treffe vedtak i formannskapets arbeidsutvalg: 

"Formannskapet og fylkesutvalget kan gi arbeidsutvalget myndighet til å treffe vedtak i saker som 
ikke har prinsipiell betydning, hvis ikke kommunestyret eller fylkestinget selv har bestemt noe 
annet." 

Forslag til alternativ til pkt 4 i foreslått mandat for Formannskapets arbeidsutvalg: 

4. Arbeidsutvalget er et underutvalg av Formannskapet og har myndighet til å treffe vedtak i saker 
som ikke har prinsipiell betydning. 

Marhaug (H) foreslo følgende på vegne av samarbeidspartiene H, Ap, SV, SP og KrF: 
Tor Asle Grønningen 
May Synnøve Rygh 
Jarle Nilsen 

Samt følgende varamedlemmer: 
Nina Ve 
Hilde Slotnes 

Levik Løndalen (KL) foreslo: 
Helge Thorheim (KL) 
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Stelander (FrP) foreslo: 
Rune Midtun (FrP) 

Gaard (FrP) foreslo følgendesom personlig varamedlem for Rune Midtun (FrP): 
Angela Stelander (FrP) 

Thorheim foreslo følgende varamedlem som personlig vara for Thorheim (KL): 
Lillian Levik Løndalen (KL) 

Nilsen (Ap) ba om at man etterstrebde kjønnsbalanse. 
Gaard (FrP) viste til at samarbeidspartiene også kan bidra til å finne kjønnsbalansen blant de faste 
medlemmene. 

Det ble ikke oppnådd enighet om valg eller hvordan valget skal foretas. 

Nilsen (Ap) foreslo følgende: 
Saken utsettes slik at administrasjonen kan komme tilbake med informasjon om regelverk knyttet 
til kjønnsbalanse og krav til medlemmer i et slikt arbeidsutvalg. 

Forslaget fremsatt av Nilsen (Ap) enstemmig vedtatt. 

FSK- 120/23 Vedtak: 
Saken ble enstemmig utsatt. 

04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 
Helge Thorheim, Gruppeleder Karmøylista, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista 
I Kommunelovens Kapittel 5. Kommunal organisering (Folkevalgte organer), er det bl.a. nedfelt 
følgende i §5-6 vedr myndighet til å treffe vedtak i formannskapets arbeidsutvalg: 

"Formannskapet og fylkesutvalget kan gi arbeidsutvalget myndighet til å treffe vedtak i saker som 
ikke har prinsipiell betydning, hvis ikke kommunestyret eller fylkestinget selv har bestemt noe 
annet." 

Forslag til alternativ til pkt 4 i foreslått mandat for Formannskapets arbeidsutvalg: 

4. Arbeidsutvalget er et underutvalg av Formannskapet og har myndighet til å treffe vedtak i saker 
som ikke har prinsipiell betydning. 

Marhaug (H) foreslo følgende: 

Faste representanter i arbeidsutvalget: 
Tor Asle Grønningen (Sp) 
Ruth Mariann Hop (Ap) 
May Synnøve Rygh (KrF) 
Helge Thorheim (KL) 
Rune Mitun (FrP) 

Vararepresentanter: 
Jarle Nilsen (Ap) 
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Hilde Slotnes (SV) 
Lillian Levik Løndalen (KL) 
Angela Stelander (FrP) 

Nilsen (Ap) ba om avklaring om vararepresentantene var personlige varaer eller numeriske. 
Det ble avklart at Nilsen (Ap) og Hilde Slotnes (SV) er vararepresentanter i numerisk rekkefølge for 
Tor Asle Grønningen (Sp), Ruth Mariann Hop (Ap) og May Synnøve Ryg (KrF), mens Lillian Levik 
Løndalen (KL) og Angela Stelander (FrP) er vararepresentanter i numerisk rekkefølge for Helge 
Thorheim (KL) og Rune Midtun (FrP). 

Faste representanter Vararepresentanter 
Tor Asle Grønningen (Sp) 1. Jarle Nilsen (Ap) 
Ruth Mariann Hop (Ap) 2. Hilde Slotnes (SV) 
May Synnøve Rygh (KrF) 
Helge Thorheim (KL) 1. Lillian Levik Løndalen (KL) 
Rune Mitun (FrP) 2. Angela Stelander (FrP) 

Forslaget enstemmig vedtatt. 

Thorheim (KL) fremmet følgende forslag: 
I Kommunelovens Kapittel 5. Kommunal organisering (Folkevalgte organer), er det bl.a. nedfelt 
følgende i §5-6 vedr myndighet til å treffe vedtak i formannskapets arbeidsutvalg: 

"Formannskapet og fylkesutvalget kan gi arbeidsutvalget myndighet til å treffe vedtak i saker som 
ikke har prinsipiell betydning, hvis ikke kommunestyret eller fylkestinget selv har bestemt noe 
annet." 

Forslag til alternativ til pkt 4 i foreslått mandat for Formannskapets arbeidsutvalg: 

4. Arbeidsutvalget er et underutvalg av Formannskapet og har myndighet til å treffe vedtak i saker 
som ikke har prinsipiell betydning. 

Forslaget fremsatt av Thorheim (KL) fikk 4 stmemer mot 7 stemmer, og falt (FrP 2, KL 2). 

FSK- 137/23 Vedtak: 

1. Formannskapet viser til vedtak i sak 105/23 i møte 13.11.2023 - forslag til planprogram 
legges ut til offentlig ettersyn og det varsles oppstart av planarbeid for kommuneplanens 
arealdel 2023-2032. 

2. Formannskapet fungerer som politisk utvalg for planprosessen. 
3. Det oppnevnes et politisk arbeidsutvalg fra formannskapet til de forestående planprosessene 

som skal lede frem til en ny versjon av kommuneplanens arealdel. Utvalget består av 
følgende medlemmer: 

Faste representanter Vararepresentanter 
Tor Asle Grønningen (Sp) 1. Jarle Nilsen (Ap) 
Ruth Mariann Hop (Ap) 2. Hilde Slotnes (SV) 
May Synnøve Rygh (KrF) 
Helge Thorheim (KL) 1. Lillian Levik Løndalen (KL) 
Rune Mitun (FrP) 2. Angela Stelander (FrP) 



Side 33av 33 

· Arbeidsutvalget er et underutvalg av formannskapet uten formell vedtaksmyndighet. 
· Utvalget rapporterer jevnlig til formannskapet om status, framdrift og aktuelle 

problemstillinger som ønskes avklart. Det forutsettes at det etableres et åpent og tett 
samarbeid mellom utvalget og administrasjonen. 

138/23 Etterbruk av kommunale bygg - 2023 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Formannskapet tar status over mulig etterbruk av kommunale bygg til 
orientering. 

04.12.2023 Formannskapet 

Behandling 
Rygh (KrF) foreslo: 
Saken utsettes til neste møte. 

Forslaget fremsatt av Rygh (KrF) enstemmig vedtatt. 

FSK- 138/23 Vedtak: 
Saken ble utsatt til neste møte. 
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